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Protokół II spotkania Komisji ds. Marketingu 2023/2024 
 

Oficjalne rozpoczęcie II spotkania Komisji ds. Marketingu o godzinie 20.08. 

Przywitanie uczestników przez przewodniczącą komisji - Julię Szymańską. 

Przewodnicząca zadała pytanie o utworzenie bingo na spotkania komisji. 

Podsumowanie wydarzenia zrealizowanego w ubiegłym miesiącu - “Postaw na 

milion” przez przewodniczącą komisji. Podziękowania dla osób biorących udział w 

promocji - Gabriela Przybysz, Izabela Giera, Krzysztof Belt. Komentarz dotyczący 

udziału w aktywności studentów spoza samorządu. 

Wydarzenie “Przelew życia” wymienienie osób odpowiedzialnych - Anita 

Kozłowska, Hubert Bagiński, Maciej Borkowski. Przedstawienie koordynatora - Anita 

Kozłowska. 

Wydarzenie “Speed dating” wymienienie osób odpowiedzialnych - Amelia 

Szkop, Karolina Czarnecka, Szymon Dałek. Przedstawienie koordynatora - Amelia 

Szkop. 

Wydarzenie “Familiada” wymienienie osób odpowiedzialnych - Julia Knut, 

Aleksandra Rosiak, Paweł Janicki. Przedstawienie koordynatora - Julia Knut. 

Przywitanie spóźnionych doktorantów przez przewodniczącą komisji Julię 

Szymańską. 

Przewodnicząca wytłumaczyła rolę koordynatora wydarzenia z ramienia 

marketingu oraz przedstawiła obowiązki danej osoby tj.: kontakt z koordynatorami 

wyznaczonymi z komisji projektów oraz komisji współpracy, tworzenie wydarzenia, 

planowanie postów, pilnowanie terminowości pozostałych członków zespołu. 

Przedstawienie projektów, które odbędą się w przyszłym miesiącu - “Karaoke” 

oraz “Świąteczne piernikowanie”. Przypomnienie o braku emoji piernika co znacząco 

utrudnia pracę przy wydarzeniu “Świąteczne piernikowanie”. 

Wydarzenie “Karaoke” przydzielenie osób odpowiedzialnych za promocję - 

Krzysztof Belt, Alicja Zmorzyńska, Dominika Dzundza. 

Wydarzenie “Świąteczne piernikowanie” przydzielenie osób odpowiedzialnych 



za promocję - Julia Kwiatkowska, Amelia Klata, Sebastian Zarzycki. 

Podanie informacji, na czym polega tworzenie wydarzenia na Facebooku oraz 

przygotowanie planu promocji, grafik oraz tekstów umieszczanych na wydarzeniu. 

Dodanie nowych członków komisji do konwersacji komisji na messengerze. 

Członek komisji Kinga Skóra przypominała o planowanym na listopad 

wydarzeniu “Planszówki”. Przewodnicząca komisji ogłosiła potrzebę wybrania osób 

odpowiedzialnych za wydarzenie. Zgłoszone i wybrane osoby odpowiedzialne za 

promocję wydarzenia - Anita Kozłowska, Maciej Borkowski, Michalina Falkiewicz. 

Ogłoszenie poszukiwania osoby odpowiedzialnej za wybranie wydarzeń do 

kalendarza świąt nietypowych. Do wykonania zadania zgłosiła się Aleksandra 

Rosiak. 

Poinformowanie przez przewodniczącą komisji o potrzebie przygotowania 

postów podsumowujących II Posiedzenie RUSS poprzez przygotowanie postów na 

Instagram oraz LinkedIn. Wykonanie zadania zostało potwierdzone przez 

koordynatora wydarzenia Zuzannę Łuczak. 

Przewodnicząca poinformowała, iż w ciągu miesiąca między spotkaniami 

komisji zadania do wykonania przekazywane są przez konwersację na messengerze 

i tam również można zadawać pytania i utrzymywać kontakt z innymi członkami 

komisji. 

Poinformowanie uczestników spotkania o planowanej na najbliższe tygodnie 

kampanii informacyjnej. Przewodnicząca po rozmowach ze studentami uznała, że 

powinna pojawić się kampania, przedstawiająca czym zajmuje się samorząd. W 

ramach kampanii co tydzień będzie udostępniana relacja na Instagramie 

przedstawiająca jakie działania podejmują poszczególne komisje oraz członkowie 

Prezydium. W ramach kampanii zostało zaplanowane 5 postów dotyczących komisji 

ds. marketingu, komisji ds. projektów, komisji ds. współpracy, członka prezydium ds. 

socjalno-bytowych, członka prezydium ds. dydaktyki i jakości kształcenia. Decyzja 

dotycząca postu na temat członka prezydium ds. organizacji ma zostać podjęta w 

terminie późniejszym. Akcja “Poznaj samorząd” koordynator - Zuzanna Łuczak, 

osoby zaangażowane w przygotowanie grafik - Emilka Aranin, Gabriela Przybysz. 

Poinformowanie członków spotkania o działaniu algorytmów na Facebooku. W 

przypadku udzielenia reakcji innej niż Like pod postem zamieszczonym na platformie 

zasięg materiału jest większy. 

Przewodnicząca poinformowała o planach przeprowadzenia szkolenia z 

programu Canva oraz pisania postów na social media samorządu. Termin szkolenia 

zostanie ogłoszony w terminie późniejszym i zostanie przekazany członkom komisji 

za pomocą konwersacji na messengerze. 

Przypomnienie o założeniu nowego profilu na portalu LinkedIn. 

Przewodnicząca zapytała zebranych, ile osób posiada konto na tym portalu oraz ile z 

nich aktywnie prowadzi swój profil. Nawiązała również do swoich postulatów 

wyborczych i poinformowała, iż chce wstawiać regularnie jeden post tygodniowo na 



profil samorządu. Poinformowała, że posty pisane na LinkedIn są bardziej oficjalne 

niż te na Facebooka oraz zachęciła uczestników spotkania do obserwowania konta 

samorządu oraz dodanie na swoim profilu o działalności w samorządzie i komisjach 

w swoich profilach. 

Złożone zostały gratulacje dla osób odpowiedzialnych za prowadzenie konta 

Samorządu na platformie TikTok. Osoby nieobecne na poprzednim spotkaniu zostały 

zachęcone do dołączenia do konwersacji osób zainteresowanych działalnością na 

TikToku. Michał Radzewicz poinformował zebranych iż nie rozumie on działania 

aplikacji, jaką jest TikTok. Przewodnicząca opowiedziała o sprawdzaniu wyników 

promocji wydarzeń na mediach społecznościowych. Zwróciła szczególną uwagę, że 

liczby osób na wydarzeniach nie pokrywają się z rzeczywistą liczbą osób 

przychodzących na wydarzenia stacjonarne. Kinga Skóra przypomniała wydarzenie 

“Planszówki” zorganizowane na początku października gdzie ilość osób, która się 

pojawiła przerosła oczekiwania organizatorów. 

Członkom obecnym na spotkaniu została przekazana informacja o 

szkoleniach organizowanych w dniach 13-17 listopada. Certyfikowane szkolenia 

stworzone przez Samorząd oraz organizacje Work and Science będą miały miejsce 

w Centrum Samorządowca, głównie w godzinach 16-20. Przewodnicząca 

poinformowała, że będzie brała udział w kilku szkoleniach i zobowiązała się do 

późniejszego przekazania linku do zapisów na konwersacji na messengerze. 

Przedstawione zostały tematy szkoleń oraz podano informacja, iż jedno z nich będzie 

prowadzone przez wiceprzewodniczącego RUSS - Huberta Aszteborskiego. 

Uczestnicy spotkania zostali zachęceni do udziału oraz poinformowani, że w 

przypadku dużej aktywności szkolenia te będą odbywały się cyklicznie. 

Wolne wnioski: Krzysztof Belt - Czy na LinkedIn dziękuje się za udział w 

Posiedzeniu RUSS? Przewodnicząca odpowiedziała, że owszem powinniśmy 

publikować posty tego typu, ponieważ jest to platforma do dzielenia się swoimi 

osiągnięciami, zaznaczyła, jednak że posty powinny jednak nie zawierać emoji co 

zauważyła podczas obserwacji profili innych samorządów. Kinga Skóra wtrąciła, że 

jest to zależne od profilu danej osoby lub marki i mogą się one również pojawiać. 

Alicja Zmorzyńska - Czy na szkolenia w przyszłym tygodniu można się spóźnić? 

Kinga Skóra poinformowała, że nie trzeba przychodzić na wszystkie szkolenia i 

można wybrać te, które pasują danej osobie. Przewodnicząca wytłumaczyła jak się 

zarejestrować na szkolenia i obiecała szczegółowe informacje przekazane na grupie 

na messengerze. Anna Lewicka - Jeśli ktoś jest zainteresowany zakupem biletów na 

otrzęsiny wydziałowe, to może je nabyć u mnie. Julia Szymańska - Czy ktoś z Was 

chce coś zmienić lub poprawić w komisji i czy ogólnie są jakieś zażalenia lub 

propozycje zmiany? Wszyscy jesteśmy komisją i zależy mi, żeby było super. Kinga 

Skóra - Czy idziemy na drwala? Przewodnicząca odpowiada ciekawostką, że w 

zależności od lokalu, w którym jest sprzedawany, ceny mogą się różnić. 

Reprezentacja doktorantów informuje, że mają w planach przeprowadzenie webinaru 

- Jak dostać się na doktorat? Plusy i minusy bycia doktorantem. Data szkolenia ma 

zostać wybrana w terminie późniejszym. Przedstawiciele poinformowali również, że 

są zainteresowani stacjonarną formą szkolenia. Paweł Łochowski - kręcę rolki na 

social media dla Biura Prasowego SGGW i zachęcam do udziału w nich. Jeśli macie 



jakieś pomysły to zapraszam do kontaktu. Julia Szymańska - Michał czy mamy jakiś 

zamysł na tiktoka? Michał Radzewicz odpowiedział, że w tym momencie nie mamy 

potrzeby nagrywać. 

Spotkanie zostało oficjalnie zakończone o godzinie 20:40. 

 

Lista osób obecnych na spotkaniu: 

1. Julia Szymańska 

2. Zuzanna Łuczak 

3. Alicja Zmorzyńska 

4. Dominika Dzundza 

5. Krzysztof Belt 

6. Kinga Skóra 

7. Michał Radzewicz 

8. Gabriela Przybysz 

9. Amelia Szkop 

10. Szymon Dałek 

11. Julia Kwiatkowska 

12. Amelia Klata 

13. Sebastian Zarzycki 

14. Justyna Roszkowska 

15. Michalina Siekacz 

16. Paweł Janicki 

17. Hubert Bagiński 

18. Aleksandra Rosiak 

19. Michalina Falkiewicz 

20. Julia Knut 

21. Anita Kozłowska 

22. Anna Lewicka 

23. Paulina Surmacz 

24. Julia Nowakowska 

25. Kalina Jasińska 

26. Paweł Łochowski 

27. Matylda Wilczyńska 

 

 

Protokół sporządziła Zuzanna Łuczak 

 

 

 

 


